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Írásbeli választ igénylő kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor derül ki a teljes igazság?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ

igénylő kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnök úrhoz .

Tisztelt Miniszterelnök Úr !

Az MDF mindig támogatta a modern technika eszközeinek miel őbbi térnyerését a
közigazgatásban és az államigazgatásban. Azt gondoljuk, hogy ezek az eszközök
hatékonyabbá, gyorsabbá, ezáltal olcsóbbá teszik a hivatalok működését, mindemellett a z
ügyfélbarát technikai megoldások a polgárok mindennapjait is megkönnyítik, egyszerűbbé
teszik. Ilyen megfontolások alapján kezdeményeztük az APEH irodák kártyaleolvas ó
terminálokkal való felszerelését, illetve, hogy minden okmányirodában ügyet intéző
automatikusan kapjon ügyfélkapu kódot .
Az MDF ném vitatja, hogy az állampolgárokkal és a sajtóval való folyamato s
kapcsolattartáshoz szükséges a modern technika, de annak megvalósításával kapcsolatba n
néhány kérdésre szeretnénk választ kapni .

— Egy interaktív sajtótájékoztatók tartására is alkalmas kormányzati portál terve már
korábban is felmerült . Miért pont most szánták el magukat a sajtoszovivo .hu portál
megvalósítására, amikor a központi költségvetés kényes egyensúlyának megtartásár a
minden forint számít, nem még az a 200 millió forint, amit a honlapra költöttek ?
— Tételesen mire költötték el a 200 millió forintot?

- Pontosan mire használható, és mennyivel tud többet a kormanyszovivo.hu honlap ,
mint más kormányzati portálok?

- Milyen szempontrendszer alapján történt a kivitelező cégek kiválasztása?
— Érthető módon a sajtótájékoztatók ideje alatt csak regisztrált újságírók csatlakozhatna k
az online rendszerhez, de a sajtótájékoztató végén a kíváncsi állampolgárok miért nem
tekinthetik meg teljes terjedelemben a sajtótájékoztatókról készült felvételt ?
— Ha technikailag lehetséges, miért nem akarják működtetni a webkamerás
bejelentkezési lehetőséget, amely akár vidéki újságírók számára is lehet ővé tenné kérdések
feltevését a sajtótájékoztatók ideje alatt videó kivetítéssel az Interneten?
— 2009-ben milyen működési, fenntartási, fejlesztési költségekkel számolnak ?

Várom megtisztel ő válaszát.
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